
Protokół Nr XXXVII
z XXXVII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

zdn ia28  1ipca 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało

od godz. 9.15 do godz. 1200.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka

Gryglas.

Na sesji obecni byli :
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
4. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy
5. Obsługa prawna Urzędu Gminy
5. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad o następującej treści:
1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów, stanowiących własność 

Gminy, położonych w obrębie wsi Ostrówek gmina Dąbrówka

b) W sprawie wyrażenia stanowiska Rady Gminy Dąbrówka dotyczącego 

likwidacji” Punktu przyjęcia interesanta w Dąbrówce”.

c) W sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/284/2014 Rady Gminy 

Dąbrówka z dnia 26 czerwca 2014r. w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji, ustalania stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli 

wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego oraz szkół, placówek zakładanych 

i prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez inne podmioty niż 

jednostki samorządu terytorialnego.

d) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

i innych placówek oświatowych publicznych i niepublicznych 

prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez osoby fizyczne lub 

osoby prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania.

e) W sprawie zaciągnięcia krótkoterminowej pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na 

realizacje zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury . wodociągowo -  

kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 

(etap III ) -  Budowa sieci wodociągowej z przyłączami miejscowości 

Chruściele, Dąbrówka. Józefów, Lasków, Ludwinów, Trojany, 

Zaścienie".
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f) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2014 -  2020.

7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Wójt zawnioskował o zdjęcie z porządku w pkt. 6 uchwały pod lit. a.
Warunkiem podjęcia przedmiotowej uchwały jest zamiana gruntów pomiędzy 
Wspólnotą Gruntową a właścicielem gruntów, z którym zawarta miała zostać 
umowa zamiany gruntów z Gminą. Do takiej zamiany nie doszło i nie ma podstawy 
by uchwała została podjęta wyjaśnił Wójt.
Prowadząca obrady poddała pod glosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w pkt. 6 pod lit. a) W sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów, 

stanowiących własność Gminy, położonych w obrębie wsi Ostrówek gmina Dąbrówka 

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /13 głosami” za” przy 

obecności 13 Radnych/

W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie porządek obrad 
w następującym kształcie:

1 .Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie wyrażenia stanowiska Rady Gminy Dąbrówka dotyczącego 
likwidacji” Punktu przyjęcia interesanta w Dąbrówce”.

b) W sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/284/2014 Rady Gminy Dąbrówka 
z dnia 26 czerwca 2014r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 
ustalania stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli wykorzystania dotacji 
udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz 
szkół, placówek zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka 
przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego.

c) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

i innych placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych 

na terenie Gminy Dąbrówka przez osoby fizyczne lub osoby prawne oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

d) W sprawie zaciągnięcia krótkoterminowej pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizacje 

zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół 

obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III ) -  Budowa sieci 

wodociągowej z przyłączami miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Józefów, 

Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie".

e) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

f) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2014-2020 .
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7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie /13 głosami za przy 
obecności 13 Radnych/.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXVII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 na 15 Radnych.

Ad. 2 W ybór  sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym , jednogłośnie wybrany został Pan 

Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXXVI/2014 

z 26 czerwca 2014r.

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za” przy obecności 13 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka Pan Janusz Getka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie 
w dniu 9 lipca 2014r. Porządkiem posiedzenia komisji było:

1. Przeciwdziałanie i zwalczanie narkomanii na terenie naszej Gminy. 
Sprawozdanie z działania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych.

2. Rozpatrzenie podań.
Następnie odczytał protokół z odbytego posiedzenia. Na ww. posiedzeniu komisja nie 
podejmowała wniosków.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Aleksander Załęski poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 
w dniu 23 lipca 2014r.
Na posiedzeniu komisji zostały omówione następujące sprawy:
- Rozpatrzenie wniosku o uruchomienie kopalni piasku w Sokołówku,
- Wyprostowanie drogi gminnej w Ostrówku,
- Modernizacja drogi powiatowej Kuligów -  Marianów,
- Kursowanie autobusów,
- Koncepcja kanalizacji południowo -  wschodniego rejonu Gminy.
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Przewodniczący komisji poinformował, że komisja przychyliła się do wniosku aby 
wykupić od mieszkańca z Józefowa za symboliczną złotówkę grunty o łącznej 
powierzchni 1041 m2 położone w Kuligowie ponieważ znajdują się w pasie 
planowanych dróg gminnych.
Prowadząca obrady odnosząc się do ww. wniosku stwierdziła, że ostateczna decyzja 
w przedmiotowej sprawie powinna zostać podjęta przez Komisję Budżetowo -  
Finansową Rady Gminy Dąbrówka.
Przewodniczący komisji przedstawił również stanowisko komisji dot. uruchomienie 
kopalni piasku w Sokołówku. Materiały związane z przedmiotową sprawą którymi 
dysponuje komisja zostały przekazane Panu Sołtysowi z Sokołówka. Ponadto Pan 
Sołtys z Sokołówka zgodnie ze stanowiskiem komisji poproszony zostanie
o zwołanie zebrania wiejskiego w celu poinformowania mieszkańców oraz zebrania 
opinii w przedmiotowej sprawie - poinformował przewodniczący komisji.

Z uwagi na nieobecność na sesji Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady 
Gminy Dąbrówka Pana Józefa Sobczaka przewodnicząca obrad poinformowała, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 1 lipca 2014. Tematem posiedzenia komisji było 
rozpatrzenie podań.
Na posiedzeniu zostały podjęte wnioski o przyznanie:
- 7 000,00 zł dla Małopola z przeznaczeniem na zniwelowanie poboczy przy 
drogach asfaltowych i udrożnienie poboczy,
- 7 500,00 zł na wykonanie prac oczyszczających i pogłębiających na rowie 
odwadniającym grunty rolne znajdujące się wzdłuż drogi gminnej Ludwinów -  
Jozefów,
- 7 000,00 zł na odtworzenie rowu odwadniającego grunty wsi Trojany,
- 5 000,00 zł na odwodnienie drogi gminnej w Chruścielach.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wnioski.
W głosowaniu jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie 13 głosami "za" /przy 
obecności 13 Radnych.

Ad. 6 Podjęcie uchwal

a) W sprawie wyrażenia stanowiska Rady Gminy Dąbrówka dotyczącego likwidacji 

punktu przyjęcia interesanta w Dąbrówce.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zaproponowała zmianę niektórych zapisów 
w uzasadnieniu do przedmiotowej uchwały.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie uzasadnienie wraz z naniesionymi 
zmianami.
W głosowaniu jawnym zaproponowane zamiany zostały przyjęte jednogłośnie 
/13 głosami „za” przy obecności 13 Radnych/.
Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz ze 
zmienionym uzasadnieniem

- w głosowaniu jawnym
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXXVII/290/2014 
z dnia 28 lipca 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 3  głosami „za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)



Godz. 10.00 przewodnicząca obrad ogłasza 20 minutową przerwę.
Godz. 10.20 przewodnicząca rady wznawia obrady i stwierdza, że w obradach 
uczestniczy 12 na stan 15 Radnych.

b) W sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/284/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
26 czerwca 2014r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalania stawek 
dotacji oraz zakresu i trybu kontroli wykorzystania dotacji udzielonej dla 
przedszkoli, innych form  wychowania przedszkolnego oraz szkól, placówek 
zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez inne podmioty niż 
jednostki samorządu terytorialnego.

Prowadząca obrady zgłasza wniosek o zdjęcie z porządku obrad w/w uchwałę z przyczyn 
formalnych. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 12 głosami 
„za” przy obecności 12 Radnych.

Uchwała została zdjęta z porządku obrad.

c) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól i innych 

placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych na terenie 

Gminy Dąbrówka przez osoby fizyczne lub osoby prawne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Przewodnicząca obrad nawiązując do ww. projektu uchwały zapytała, co jaki czas 
ma być przeprowadzana kontrola w dotowanych placówkach.
Skarbnik odpowiedziała, że przynajmniej raz w roku, a termin przeprowadzenia 
kontroli wyznacza Wójt.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrowska 

podjęła Uchwałę Nr XXXVII/291/2014 
z dnia 28 lipca 2014 r.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie zaciągnięcia krótkoterminowej pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizacje 

zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół 

obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III ) -  Budowa sieci 

wodociągowej z przyłączami miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Józefów, 

Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie".

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta i Skarbnik Gminy 

Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXXVII/292/2014 
z dnia 28 lipca 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 2  głosami „za” przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

e) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014r.



Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2014 został omówiony przez 
Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXXVII/293/2014 
z dnia 28 lipca 2014 r. 

j e d n o g ł o ś n i e / 1 2  głosami „za” przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f )  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dqbrów>ka na lata 
2014 -  2020.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedmiotowych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXXVII/294/2014 
z dnia 28 lipca 2014 r. 

j e d n o g ł o ś n i e / 1 2  głosami ”za” przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 7 Odczytanie podań do Rady Gminy
Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad.

- Starosta Wołomiński -  o ufundowanie nagród dla uczestników „Dziecięcego 
biegu -  Cud nad Wisłą" który odbędzie się w ramach uroczystych obchodów w dniu 15 
sierpnia br.
- Państwo -  Lasków -  sprawa związana z rozgraniczeniem
nieruchomości (dotycząca spotkania geodety prowadzącego sprawę rozgraniczenia 
z jedną ze stron w prowadzonym rozgraniczeniu, które odbyło się w dniu 27.05.2014r. 
w Urzędzie Gminy Dąbrówką). Dokumenty do wglądu poinformował sekretarz obrad.
- Mieszkańcy wsi Karpin -  o zbadanie sprawy dotyczącej planowanej drogi 
dojazdowej przez działki o nr 191/6.
- -  Wyszków oferta na wykonanie pamiątkowej publikacji 
opisującej charakterystyczne dla gminy miejsca.
Podanie zostało przekazane do Komisji Oświaty. Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka.
- Sołtys wsi Wola Rasztowska -  pismo dotyczące przeprowadzenia konsultacji 
społecznych z mieszkańcami gminy Dąbrówka w sprawie włączenia sołectwa Wola 
Rasztowska do gminy Dąbrówka.
Nawiązując do ww. pisma Przewodnicząca Rady stwierdziła, że dopóki Rada Gminy 
Klembów nie podejmie czynności formalno -  prawnych , dopóty Rada Gminy Dąbrówka 
nie będzie zajmowała żadnego stanowiska.
Następnie głos zabrał Wójt i odniósł się odpowiadając na zapisy z posiedzeń odbytych 
przez komisje: odnośnie montażu lampy ulicznej w Dręszewie przy ulicy Szkolnej 
informując, że jest tam wybudowana linia energetyczna, aby zamontować lampę potrzeba 
jest ok. 250 mb kabla z czym zwiążą się duże koszty. Rozważane będzie założenie 
punktu zapalania.
Odnośnie kopali piasku w Sokolówku Wójt powiedział, że otrzymał dwa wnioski jeden
o wydanie decyzji na poszukiwanie złoża który wstępnie został zaopiniowany



negatywnie. Zdaniem Wójta problem dla tej inwestycji stanowi droga którą będzie 
prowadzony wywóz. W tej sprawie Wójt wystosował pisma: do Wydziału Inwestycji 
i Drogownictwa Starostwa Powiatowego, do Starosty Powiatu i Burmistrza Radzymina. 
Drugi problem to sąsiedztwo zabudowy mieszkaniowej. Wniosek drugi dotyczy wydania 
decyzji środowiskowej nad którą obecnie trwają prace.
Wójt poinformował również, że wystąpił z pismem do Burmistrza Radzymin
0 przedłużenie trasy komunikacji do Kuligowa.
Odnośnie dofinansowania do odbioru eternitu, z chwilą ogłoszenia ponownego naboru 
został złożony wniosek o przyznanie dotacji na ten cel powiedział Wójt.
Odnośnie przejęcia gruntów na poszerzenie drogi, jeżeli nie będzie przeciwwskazań , być 
może grunty zostaną przejęte powiedział Wójt.
Ponadto poinformował również, że do Urzędu Marszałkowskiego w ramach PROW os III 
na lata 2007 -  2013 zostały z złożone wnioski o dofinansowanie na zagospodarowanie 
centrum Dąbrówki, modernizację strażnicy w Ślężanach i plac zabaw w Trojanach. 
Zostaną również złożone wnioski do LGD w ramach PROW oś IV na lata 2007 - 2013 
wnioski na budowę chodników Małopole- Dąbrówka , Ludwinów i Kuligów oraz boisko 
do piłki plażowej w Kuligowie. Odnośnie pisma Państwa Wójt powiedział, że jest
ta sprawa ciężka. W sposób oficjalny spotkanie takie nie miało miejsca jednak w sposób 
nieoficjalny do spotkania doszło. Odnośnie pisma z Karpina -  droga gminna przyjęta do 
planu zagospodarowania przestrzennego który został zatwierdzony kilka lat temu 
(wówczas nie wnoszono żadnych sprzeciwów). Obecnie planowana jest zmiana planu dla 
Karpina i istnieje możliwość wprowadzenia stosownej korekty.
Odnośnie pisma sołectwa Wola Rasztowska zdaniem Wójta z punktu widzenia 
gospodarczego dobrze byłoby aby ta miejscowość została włączona do naszej gminy, ale 
dopóki organy stanowiące nie podejmą stosowanych czynności formalnych nie weźmie 
udziału w spotkaniu z mieszkańcami tej wsi.
Pani Justyna Wątorska -  Parzydło stwierdziła, że w punkcie odczytanie podań, 
wszystkie podania powinny zostać odczytane. Jeżeli mieszkaniec składa podanie do Rady 
Gminy to po to, aby zostało odczytane na sesji powiedziała Pani Justyna Wątorska -  
Parzydło.
Prowadząca obrady poprosiła sekretarza obrad o odczytanie podania Państwa

wraz z wyjaśnieniem złożonym przez pracownika, który prowadzi przedmiotową 
sprawę i odpowiedzią Wójta na podanie Państwa Pisma zostały odczytane
w całości.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.
Sekretarz Gminy przedstawiła informację związaną z obowiązkowym ubezpieczeniem 
budynków rolniczych i OC rolników.
Sołtys wsi Guzowatka przypomniał się ze sprawą związaną z dokończeniem chodnika. 
Pani Malinowska Barbara odnosząc się do tematu wydłużenia linii autobusowej
1 zwiększenia liczby kursów stwierdziła, że wpłynie to ujemnie na tak już ciężką sytuację 
miejscowych przewoźników.
Pan Aleksander Załęski korzystając z obecności radnego powiatowego podniósł temat 
dotyczy planowanego wspólnie z powiatem przedsięwzięcia modernizacja drogi Kuligów 
-  Marianów i stwierdził, że w ramach tego zadania powinna zostać wykonana 
modernizacja skrzyżowania na drodze w Kuligowie (odwodnienie przy sklepie) 
natomiast remont tej drogi powinien zostać wykonany ze środków przeznaczonych na 
wykonanie nakładek. Pan Załęski poinformował, że w przedmiotowej sprawie złożył 
pismo do Starosty.
Odnosząc się do podniesionego tematu radny powiatowy powiedział - "dobrze że taki 
wniosek został złożony", na pewno tematem zajmą się odpowiednie służby aby wskazać 
w jaki sposób wykonać odwodnienie i być może, że w miarę posiadanych środków może 
zostać wykonane.



Pan Kostrzewa Piotr odnosząc się do tematu komunikacji stwierdził, że nie chodzi 
o zwiększenie liczby kursów ale chodzi o przywrócenie kursu autobusu o godz. 22.00 
z Warszawy do Kuligowa. Wójt wyjaśnił, że wszystkie działania dotyczące komunikacji 
autobusowej podyktowane są wnioskami mieszkańców. Na obecnym etapie 
niewiadomym jest jak to zostanie ostatecznie rozwiązane, ponieważ jest to uzależnione 
od propozycji ze strony gminy Radzymin.
Pan Krzysztof Kłębek i Pan Marcinkiewicz Andrzej zwrócili się do radnego 
powiatowego, o przekazanie do Wydziału Inwestycji i Drogownictwa informacji aby 
o pracach remontowych na drogach powiatowych powiadomieni byli sołtys i radny. 
Ponadto Pan Krzysztof Kłębek powiedział, że wielokrotnie zgłaszał zapadniecie się 
jezdni w miejscach przeprowadzonych przepustów i 3 wjazdów i dotychczas usterki nie 
zostały usunięte.
Odnosząc się do tej wypowiedzi radny powiatowy wyjaśnił, że większość remontów 
prowadzona jest przez firmy prywatne, Naczelnik Wydziału tylko wprowadza firmy na 
teren gdzie prowadzona jest inwestycja.
Pani Leokadia Paciorek podziękowała za dokończenie budowy drogi przez wieś.

Ad. 9 Zam knięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXXVII sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 
w posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad  

Aleksander Załęski

Protokołowała
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